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Název:    12.Zasedání - Zápis 

Vytvořil: Roman Mráz Datum vytvoření: 25.6.2017  Datum verze: 22.10.2017 

Termín:  17.5.2017, 19:00h Místo: Hostinec U Císaře Rudolfa II., Slunná 551 

 

Zápis z jednání: 

Bod Popis Hlasování Výsledek 

1 Původní znění z programu: 
a) Určení zapisovatele – Roman Mráz 
b) Schválení programu dle programu z pozvánky 

na zasedání komise 
 

Pro: 8 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 

Schváleno 

2 Původní znění z programu: 
Projekt parkovacího domu (příloha č. 1) 
 
Informace - Byla vybrána varianta menšího 
parkovacího domu 
Názor - Na základě rozhodnutí RM nebyla z finančních 
důvodů schválena "zelená střecha" i když to je v 
rozporu s předchozím názorem komise ke studii 
parkovacího domu. 
 
Usnesení: 
I. komise b e r e  n a  v ě d o m í 
Změny v projektu parkovacího domu oproti původní 
studii 
 

Pro: 8   
Proti: 0   
Zdrželo se: 0   

 

Schváleno 

Účastníci zasedání: Roman Mráz, Květa Štefanová, Ing. Eva Kyseláková, Ing. 
Filip Ondřejek, Jiří Paul, Ing. Petr Kareš, František Sobotka, 
Ing. arch Miloslav Vorlíček 

Omluveni: - 

Neomluveni: Martin Bartoš 

Usnášení schopnost komise: komise je usnášení schopná 

Koordinátor komise: Ing. arch. Jaroslav Malý 

Hosté: - 
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3 Původní znění z programu: 
Stav projektů (příloha č. 1) 
 
Informace:  

- Pohled na plán in-line dráhy 
- Pohled na zázemí na Nováku - dětské 

koupaliště, občerstvení apod. 
- Informace k vrtu na Novém rybníku a napojení 

na inženýrské sítě 
Názor:  

- Projekt Junioru - rekonstrukce je komplexní a 
velmi náročná 

 
Usnesení: 
I. komise b e r e  n a  v ě d o m í 
Aktuální stav a informace k projektům 
 

Pro: 7   
Proti: 0   
Zdrželo se: 1   

 

Schváleno 

4 Původní znění z programu: 
Různé – více prostoru pro nápady a návrhy k řešení 
 
Střelovna a velká bronzová socha boha Merkura > Bude 
poptána kulturní komise, zda by se nemohla vrátit 
// Tento bod byl vyřešen na komisi 10.10.2017 tak, že 
tato socha je nalezena ve sbírkách národního muzea v 
depozitáři 
 
Stav sportovního hřiště u 7. ZŠ - je bohužel v soukromém 
majetku "Jednoty" 
 
Rybníček na Sázkách - proč je ve špatném stavu a dalo by 
se prověřit jeho vlastnictví 
 
 
 
 
 
 

 Informace 



Komise města Příbram 
 Rozvoj města, zaměstnanost a terciární sféra 
 

3 

5 Původní znění z programu: 
Závěr 
 
Termín konání dalšího zasedání komise je dne 
13.9.2017 od 19:00h 

 Informace 

 
 
 
 
 
 
 
 
Podpis zapisovatele: 
 

 
…………………………………….. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Podpis předsedy komise: 
 

 
…………………………………….. 

 

 


